

**Ceyhun Nadir oğlu Hüseynov**

**Siyasi elmlər namizədi, dosent**

Azərbaycan Dövlət Aqrar Universitetinin  
İctimai fənlər kafedrası



Mob: ( 055 790 53 40)

İş telefonu: 2569440

ceyhun-patriot @mail.ru

**Doğum tarixi**

**6 oktyabr 1978 –ci il**

### **TƏHSİLİ, ELMİ DƏRƏCƏSİ, ELMİ**

1999- cu ildə GDU- nun tarix fakültəsini bitirib.

2001- ci ildə magistraturanı bitirib.

2008- ci ildə “Azərbaycanda demokratikləşmə prosesində şəxsiyyətin fərdi və milli hüquqlarının inkişafı” mövzusunda

namizədlik dissertasiyası müdafiə etmişdir, siyasi elmlər namizədidir.

2013- cü ildən dosentdir.

### **ƏMƏK FƏALİYYƏTİ:**

2002-ci ildən ADAU –nun İctimai fənlər kafedrasında işləyir.

### **APARDIĞI DƏRSLƏR:**

**Bakalavrda -** Politologiya

### **Magistraturada**

**ELMI YENİLİYİ - İnsan hüquqlarının dördüncü nəslinin elmi və siyasi ədəbiyyat agətirilməsi**

**Mükafatları - Gənclər və İdman Nazirliyinin fəxri diplomu**

## **TƏDQIQAT SAHƏSİ:** Demokratiya və insan hüquqları .

**Beynəlxalq treninqlər, simpozium və konfranslar**  
4 Beynəlxalq konfransda iştirak edib.

### **Seçilmiş əsərləri**

1. “Malazgirt savaşı və onun tarixi əhəmiyyəti”. Gəncə 2001;
2. Bilik və hikmət xəzinəsi. Gəncə 2011,400s. .
- 3.İnsan hüquqları : demokratiyanın təməl prinsipi. Bakı 2012,320 s.
- 4.Uğura və zirvəyə aparan yol. Bakı 2014,352 s.
- 5.Nobelin sülh həsrəti, sülhün Nobel nisgili. Bakı 2015,262 s.
- 6.Nəsihətnamə(Fəlsəfi –didaktik kitab), Bakı 2018, 350 s.
- 7.Bir millət, iki şəxsiyyət, Bakı, 2023, 362 s.
- 8.KİM-Kamil insan mənəviyyəti, Bakı 2023, 512 s.

### **Dərslilər:**

#### **Dərs və metodik vəsaitlər**

1. “Politologiya məntiqi sxemlərdə”(Dərs vəsaiti )Gəncə,2011,400 s.
2. Politologiya (Metodik vəsait) Gəncə 2013,252 s.
- 3.Politologiya (dərslik), 350 s
- 4.Politologiya (proqram) Gəncə 2022
- 5.AR Konstitusiyası və hüququn əsasları (Dərslik), Bakı, 2022

## Məqalələr

1. Ermənilərin uydurma genosid iddiası. AKTA, Elmi əsərlər toplusu, II buraxılış, Gəncə, 2003, s.119-121
2. İslam və insan hüquqları. Elmi məqalə, Gəncə Regional Elmi mərkəzi, Xəbərlər məcmuəsi №8, Gəncə, 2003, 3 səh
3. Vicdan azadlığı Azərbaycanda demokratik cəmiyyət quruculuğunun təməli prinsipi kimi Elmi məqalə Gəncə Regional Elmi mərkəzi, Xəbərlər məcmuəsi №10, Gəncə, 2003, 4 səh
4. Azadlıq və onun təbiətindən doğan şərtlər. Elmi məqalə AKTA, Elmi əsərlər toplusu, III buraxılış, Gəncə, 2004, 4 səh.
5. Seçkilər Azərbaycanda demokratik cəmiyyət quruculuğunun təməli prinsipi kimi Elmi məqalə AMEA, Fəlsəfə və Siyasi-Hüquqi Tədqiqatlar İnstitutu, Sosial-siyasi problemlər, X buraxılış, Bakı, 2004, 5 səh
6. Dağlıq Qarabağ problemi Azərbaycanda yaşamaq hüququnun reallaşmasında başlıca maneə kimi .Elmi məqalə AMEA, Fəlsəfə və Siyasi- Hüquqi Tədqiqatlar İnstitutu, Sosial-siyasi problemlər, XI b.
7. Yeni Azərbaycan Partiyası və şəffaf demokratik seçkilər. Gəncə Regional Elmi Mərkəzi, Xəbərlər məcmusu №39, Gəncə 2010, 6 səh..
8. İnsan hüquqlarının nəzəri əsaslarının inkişafında Azərbaycan mütəfəkkirlərinin rolu. Gəncə Regional Elmi Mərkəzi, Xəbərlər məcmuəsi №40, Gəncə, 2010, 5 səh.
9. Qloballaşma və milli özünəməxsusluq . AMEA, Fəlsəfə və Siyasi –Hüquqi Tədqiqatlar İnstitutu, Elmi əsərlər №29, Bakı, 2010, 6 səh.
10. İnsan hüquqlarının başlıca formaları və tarixi inkişaf prosesində onların təkamül meylləri, Gəncə Regional Elmi Mərkəzi, Xəbərlər Məcmuəsi, N,43, Gəncə, 2011, s.165-175
11. Azərbaycan Respublikası siyasi sisteminin xarakterik xüsusiyyətləri, ADAU-nun Elmi əsərləri, Gəncə, 2011, N,1, səh, 134-139
12. Qadın hüquqları Qərblə Şərqi dialoqu kontekstində. ANMEA, Fəlsəfə və Siyasi-Hüquqi Tədqiqatlar İnstitutu, Sosial-siyasi problemlər, səh.64-68
13. Milli azlıqların fərdi və qrup hüquqları, Gəncə Regional Elmi Mərkəzi, Xəbərlər məcmuəsi, N,20, Gəncə, 2005, səh, 141-145
14. Demokratik cəmiyyətdə söz azadlığı problemi, Gəncə Regional Elmi Mərkəzi, N,21, Gəncə, 2006, səh, 135-138
15. Demokratikləşmə və milli dildən istifadənin genişlənməsi, AMEA, Fəlsəfə və Siyasi-Hüquqi Tədqiqatlar İnstitutu, Elmi əsərlər, N 2, Bakı, 2006, s.110-115

16. Azərbaycanca demokratikləşmə şəraitində qadın hüquqlarının inkişaf xüsusiyyətləri. Gəncə Regional Elmi Mərkəzi, Xəbərlər Məcmuəsi, N, 29, Gəncə, 2007, s. 130-133
17. Azərbaycan Respublikasının Konstitusiyası və insan hüquqları, Gəncə Regional Elmi Mərkəzi, Xəbərlər Məcmuəsi, N, 35, Gəncə, 2009, s. 132-136
18. Dünya ictimai-siyasi fikrində insan hüquqları məsələsi, ADAU-nun Elmi əsərləri, N, 3, Gəncə, 2009, s. 128-134
19. Şərəf və ləyaqətin müdafiəsi insanın ayrılmaz hüquqlarından biri kimi, ADAU-nun Elmi əsərləri, Gəncə, 2011, N, 1, Səh, 134-139
20. Siyasi hüquqların reallaşdırılması Azərbaycanda demokratik dövlət quruculuğunun təməl prinsipi kimi, Pedaqoji Universitet Xəbərləri, Bakı, 2011, N, 2, 206-217
21. Primary forms of human rights and their evolutionary Trends in Historical Development process. Journal of Geopolitika, Buharest 2011, p. 177-185
22. Qloballaşma şəraitində politologiyanın tədrisinin inkişaf perspektivləri. Qloballaşma şəraitində təhsil və elmin inkişaf problemləri. Beynəlxalq elmi-praktik konfransın tezisləri. Gəncə, 2011, s. 312-314
23. İnsan hüquqlarının dördüncü nəsli-şəxsiyyətin milli hüquqları, Gəncə Dövlət Universiteti, Elmi Xəbərlər, Gəncə, 2010, N 3, s. 103-108
24. Gender problemi. Bakalavriat və magistrantların ümumşəhər elmi-praktik konfransının materialları. Gəncə, ADAU, 2011, s. 113
25. Millətlətin öz müqəddəratını təyinetmə hüququ-erməni absurdu və real təfsir. Gəncə Regional Elmi Mərkəzi, Xəbərlər məcmuəsi. İctimai elmlər. №1, Gəncə 2012, s. 15-22
26. Azərbaycan Respublikasında insan hüquqlarının təmin edilməsində Heydər Əliyevin rolu. Ulu öndər Heydər Əliyevin irsi və politologiyanın aktual problemləri mövzusunda elmi-praktik konfransın materialları. Bakı, 2012, s. 81-91
27. Boloniya prosesi və politologiyanın tədrisinin inkişaf perspektivləri. Gəncə Dövlət Universiteti, 2014, s. 121-125
28. 26 sentyabr 2016-cı il Referendum Aktı: Konstitusiyaya dəyişikliyi zəruri edən daxili və xarici faktorlar, Xalq qəzeti, 2017- ci il
29. Politologiyanın tədrisində fəal təlim metodlarından istifadənin əhəmiyyəti, Pedaqoji Universitet xəbərləri. Bakı, 2017, №3, 200-208.
30. Azərbaycanın coğrafi xəritəsində Qarabağ xanlığının yeri, Yeni dövrdə təhsil və tədqiqat fəaliyyəti: Reallıqlar və çağırışlar, MDU: Beynəlxalq elmi konfransın materialları. 2022, dekabr, 7 səh.

31. Mühazirə prosesində fəal təlim üsullarından istifadənin əhəmiyyəti. Gənc alimlərin III Beynəlxalq Elmi Konfransı, GDU, Gəncə İhissə, 17018 oktyabr, 2022, 5 s.

32. Training, education, technology+motivation, responsibility, logic=Modern education.

Hodja Akhmet Yassawi. International Congress Scientific Research Mingachevir State University, Februari 24-25, 2023, 6 səhifə

**Джейхун Надир оглы Гусейнов**



**Кандидат политических наук, доцент**  
Азербайджанский Государственный Аграрный  
Университет

Доцент кафедры **Общественных Предмет**

Моб.: (055 790 53 40)  
Рабочий телефон: 2569440

seyhun-patriot @mail.ru

**Дата рождения**

**6 октября 1978 года**

#### **ОБРАЗОВАНИЕ, НАУЧНОЕ ЗВАНИЕ, УЧЕНАЯ СТЕПЕНЬ**

В 1999 году окончил исторический факультет ГГУ

В 2001 году окончил магистратуру

В 2008 году защитил диссертацию на тему:  
«Развитие национальных и личных прав личности  
в процессе демократизации в Азербайджане».

С 2013 года доцент.

#### **ТРУДОВАЯ ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ:**

С 2002 года работает на кафедре **Общественных**  
предмет

#### **ПРОВОДИМЫЕ ЗАНЯТИЯ:**

**Бакалавр - Политология**

**Магистратура**

**НАУЧНАЯ НОВИЗНА -**

#### **НАГРАДЫ**

- Почетный диплом Министерства молодежи и спорта

**ОБЛАСТЬ ИССЛЕДОВАНИЯ:** Демократия и права человека

**Международные тренинги, симпозиумы и конференции**  
Участвовал в 4-х Международных конференциях

**Избранные труды:**

1. «Битва Малазгирт и ее историческое значение» Гянджа, 2001;
- 2.«Знание и сокровищница мудрости». Гянджа 2011 .
- 3.«Права человека: фундаментальный принцип демократии» 2012
- 4.Путь, ведущий к успеху и вершине. Баку 2014,
- 5.Тоска мира Нобеля, скорбь Нобеля. Баку 2015.

**Учебники:**

**Учебные и методические пособия:**

- 1.«Политология в логических схема» (Учебное пособие 2011) Гянджа;
- 2.«Политологи» учебное пособие Гянджа 2013.
- 3.Политология – программа. Гянджа 2011
- 4.«Конституция АР и основы права» ( Учебное пособие)

**Статьи**

1. Выдуманные претензии геноцида армян. Научная статья АСХА,Сборник научных трудов, II выпуск, Гянджа, 2003, стр. 2
- 2.Ислам и права человека. Научная статья, Гянджинский Региональный Научный Центр, Сборник вестей № 8, Гянджа 2003, стр. 3
- 3.Свобода совести в Азербайджане как фундамент демократического Общества, Научная статья, Гянджинский Региональный Научный, Сборник вестей № 10, Гянджа 2003, стр. 4
- 4.Свобода и ее условия рожденные от природы. Научная статья АСХА,Сборник научных трудов, III выпуск, Гянджа, 2003, стр. 4
- 5.Выборы в Азербайджане как основной принцип построения демократического общества. Научная статья НАНА, институт философии и политико – правовых исследований, Социально – политические проблем, выпуск X, Баку, 2004, стр. 5
- 6.Проблема Нагорного Карабаха – преграды, реализации права на жизнь в Азербайджане. Научная статья НАНА, институт философии и политико – правовых исследований, Социально – политические проблем, выпуск XI.

7. Новая Азербайджанская Партия и прозрачные демократические выборы. Научная статья, Гянджинский Региональный Научный Центр, Сборник вестей № 39, Гянджа 2010, стр. 6

8. Роль азербайджанских мыслителей в разработке теоретических основ прав человека, Гянджинский региональный научный центр, Сборник новостей № 40, Гянджа, 2010, 5 стр.

9. Глобализация и национальная идентичность. НАНА, Институт философии и политико-правовых исследований, Научные труды № 29, Баку, 2010, 6 с.

10. Основные формы прав человека и тенденции их эволюции в процессе исторического развития, Гянджинский региональный научный центр, Сборник новостей, N,43, Гянджа, 2011, стр.165-175.

11. Характерные черты политической системы Азербайджанской Республики, Научные труды АДАУ, Гянджа, 2011, N, 1, стр. 134-139.

12. Права женщин в контексте диалога Запада и Востока., Институт философии и политико-правовых исследований, Социально-политические проблемы, стр. 64-68

13. Индивидуальные и групповые права национальных меньшинств, Гянджинский региональный научный центр, Сборник новостей, N, 20, Гянджа, 2005, стр. 141-145.

14. Проблема свободы слова в демократическом обществе, Гянджинский региональный научный центр, N, 21, Гянджа, 2006, стр. 135-138.

15. Демократизация и расширение использования национального языка, Институт философии и политико-правовых исследований, Научные труды, №2, Баку, 2006, стр. 110-115.

16. Особенности развития прав женщин в условиях демократизации в Азербайджане. Гянджинский региональный научный центр, Сборник новостей, N, 29, Гянджа, 2007, стр. 130-133.

17. Конституция Азербайджанской Республики и права человека, Гянджинский региональный научный центр, Сборник новостей, N, 35, Гянджа, 2009, стр. 132-136.



18. Проблема прав человека в мировом общественно-политическом мнении, Научные труды АДАУ, №3, Гянджа, 2009 г., стр. 128-134.
19. Защита чести и достоинства как одно из неотъемлемых прав человека, Научные труды АДАУ, Гянджа, 2011, N, 1, стр. 134-139.
20. Реализация политических прав как основной принцип демократического государственного строительства в Азербайджане, Известия педагогического университета, Баку, 2011, N, 2, 206-217.
21. Первичные формы и права человека и их эволюционные тенденции в процессе исторического развития. Журнал геополитики, Бухарест, 2011 г., с. 177-185
22. Перспективы развития преподавания политологии в условиях глобализации. Проблемы развития образования и науки в условиях глобализации. Тезисы докладов международной научно-практической конференции. Гянджа, 2011. С. 312-314.
23. Четвертое поколение прав человека – национальные права личности, Гянджинский государственный университет, Научные новости, Гянджа, 2010, № 3, стр. 103-108.
24. Гендерная проблема. Материалы общегородской научно-практической конференции магистрантов и аспирантов. Гянджа, АДАУ, 2011, стр. 113.
25. Право нации на самоопределение - армянский абсурд и реальное толкование. Гянджинский региональный научный центр, Сборник новостей. Социальные науки. №1, Гянджа 2012, стр. 15-22
26. Роль Гейдара Алиева в обеспечении прав человека в Азербайджанской Республике. Материалы научно-практической конференции о наследии великого лидера Гейдара Алиева и актуальных проблемах политической науки. Баку, 2012, стр. 81-91.
27. Болонский процесс и перспективы развития преподавания политических наук, Гянджинский государственный университет, 2014, стр. 121-125.
28. Закон о референдуме от 26 сентября 2016 г.: внутренние и внешние факторы, вызвавшие необходимость внесения изменений в Конституцию, газета «Халг», 2017 г.
29. Важность использования активных методов обучения в преподавании политологии, Новости педагогического университета. Баку, 2017, №3, 200-208.

30. Расположение Карабахского ханства на географической карте Азербайджана, Образование и исследовательская деятельность в новую эпоху: Реалии и вызовы, МГУ: Материалы международной научной конференции, 2022, декабрь, 7 с.
  31. Важность использования активных методов обучения в лекционном процессе. III Международная научная конференция молодых ученых, ГГУ, Гянджинское отделение, 17-18 октября, 2022, 5 стр.
  32. Обучение, образование, технологии+мотивация, ответственность, логика=Современное образование.
- Ходжа Ахмет Ясави, Международный научно-исследовательский конгресс Мингячевирского государственного университета, 24-25 февраля 2023 г., 6 стр.

## Jeyhun Nadir Huseynov



PhD in Political Science, Associate Professor  
Azerbaijan State Agrarian University  
Associate Professor of the Department of Public  
Subject

Mob.: (055 790 53 40)  
Work phone: 2569440  
ceyhun-patriot @mail.ru  
Date of Birth October 6, 1978

### EDUCATION, ACADEMIC STATE, ACADEMIC DEGREE

In 1999 he graduated from the Faculty of History of GSU

In 2001 he graduated from the magistracy

In 2008 he defended his thesis on the topic:

"The development of national and personal rights  
of the individual in the process of democratization in Azerbaijan".

**Associate Professor since 2013.**

### WORKING ACTIVITIES:

Since 2002 he has been working at the Department of  
Public Subject

### CLASSES CONDUCTED:

Bachelor - Political Science  
Master's degree

### SCIENTIFIC NOVELTY -

### AWARDS

- Honorary Diploma of the Ministry of Youth and Sports

FIELD OF STUDY: Democracy and human rights

International trainings, symposiums and conferences  
Participated in 4 international conferences

**Selected works:**

1. "The battle of Malazgirt and its historical significance" Ganja, 2001;
2. "Knowledge and the Treasury of Wisdom". Ganja 2011.
3. "Human Rights: Fundamental Principle of Democracy" 2012
4. The path leading to success and the top. Baku 2014,
5. The anguish of Nobel's world, the grief of Nobel. Baku 2015.

Tutorials:

**Teaching and teaching aids:**

1. "Political science in logical schemes" (Tutorial 2011) Ganja;
2. "Political scientists" textbook Ganja 2013.
3. Political science - program. Ganja 2011
4. "The Constitution of the Republic of Azerbaijan and the fundamentals of law" (Tutorial)

Articles

1. Fictitious claims of the Armenian genocide. Scientific article ASHA, Collection of scientific papers, II edition, Ganja, 2003, p. 2
2. Islam and human rights. Scientific article, Ganja Regional Scientific Center, Collection of News No. 8, Ganja 2003, p. 3
3. Freedom of conscience in Azerbaijan as the foundation of a democratic Society, Scientific article, Ganja Regional Scientific, Collection of news No. 10, Ganja 2003, p. 4
4. Freedom and its conditions born from nature. Scientific article ASHA, Collection of scientific papers, III edition, Ganja, 2003, p. 4
5. Elections in Azerbaijan as the main principle of building democratic society. Scientific article ANAS, institute philosophy and political and legal research, Socio-political problems, issue X, Baku, 2004, p. 5
6. The problem of Nagorno-Karabakh - barriers, implementation of the right for life in Azerbaijan. Scientific article ANAS, institute Philosophy and Politico-Legal Research, Socio-Political Problems, Issue XI.
7. New Azerbaijan Party and transparent democratic

elections. Scientific article, Ganja Regional Scientific Center, Newsletter No. 39, Ganja 2010, p. 6

8. The role of Azerbaijani thinkers in the development of the theoretical foundations of human rights, Ganja Regional Scientific Center, News Collection No. 40, Ganja, 2010, 5 pp.

9. Globalization and national identity. ANAS, Institute of Philosophy and Political and Legal Research, Scientific Works No. 29, Baku, 2010, 6 p.

10. The main forms of human rights and trends in their evolution in the process of historical development, Ganja Regional Scientific Center, News Collection, N, 43, Ganja, 2011, pp. 165-175.

11. Characteristic features of the political system of the Azerbaijan Republic, Scientific works of ADAU, Ganja, 2011, N, 1, pp. 134-139.

12. Women's rights in the context of the dialogue between West and East., Institute of Philosophy and Political and Legal Research, Socio-political problems, pp. 64-68

13. Individual and group rights of national minorities, Ganja Regional Scientific Center, Collection of News, N, 20, Ganja, 2005, pp. 141-145.

14. The problem of freedom of speech in a democratic society, Ganja Regional Research Center, N, 21, Ganja, 2006, pp. 135-138.

15. Democratization and expansion of the use of the national language, Institute of Philosophy and Political and Legal Research, Scientific Works, No. 2, Baku, 2006, pp. 110-115.

16. Features of the development of women's rights in the conditions of democratization in Azerbaijan. Ganja Regional Scientific Center, News Collection, N, 29, Ganja, 2007, pp. 130-133.

17. The Constitution of the Republic of Azerbaijan and Human Rights, Ganja Regional Scientific Center, News Collection, N, 35, Ganja, 2009, pp. 132-136.

18. The problem of human rights in the world socio-political opinion, Scientific works of ADAU, No. 3, Ganja, 2009, pp. 128-134.

19. Protection of honor and dignity as one of the inalienable human rights, Scientific works of ADAU, Ganja, 2011, N, 1, pp. 134-139.

20. Realization of political rights as the main principle of democratic state building in Azerbaijan, Proceedings of the Pedagogical University, Baku, 2011, N, 2, 206-217.

21. Primary forms and human rights and their evolutionary trends in the process of historical development. Journal of Geopolitics, Bucharest, 2011, p. 177-185

22. Prospects for the development of teaching political science in the context of globalization. Problems of development of education and science in the context of globalization. Abstracts of reports of the international scientific-practical conference. Ganja, 2011. S. 312-314.

23. The fourth generation of human rights - national individual rights, Ganja State University, Science News, Ganja, 2010, No. 3, pp. 103-108.

24. Gender problem. Materials of city-wide scientific-practical conference of undergraduates and graduate students. Ganja, ADAU, 2011, p. 113.
25. The right of a nation to self-determination is an Armenian absurdity and a real interpretation. Ganja Regional Scientific Center, News Collection. Social sciences. №1, Ganja 2012, pp. 15-22
26. The role of Heydar Aliyev in ensuring human rights in the Republic of Azerbaijan. Materials of the scientific-practical conference on the legacy of the great leader Heydar Aliyev and topical issues of political science. Baku, 2012, pp. 81-91.
27. Bologna process and development prospects for teaching political sciences, Ganja State University, 2014, pp. 121-125.
28. Referendum Law of September 26, 2016: Internal and External Factors Requiring Changes to the Constitution, Khalq newspaper, 2017
29. The importance of using active learning methods in teaching political science, News of the Pedagogical University. Baku, 2017, No. 3, 200-208.
30. Location of the Karabakh Khanate on the geographical map of Azerbaijan, Education and research activities in a new era: Realities and challenges, Moscow State University: Proceedings of the international scientific conference, 2022, December, 7 p.
31. The importance of using active learning methods in the lecture process. III International Scientific Conference of Young Scientists, GSU, Ganja branch, October 17-18, 2022, 5 pp.
32. Training, education, technology + motivation, responsibility, logic = Modern education. Khoja Ahmet Yasawi, International Research Congress of Mingachevir State University, February 24-25, 2023, 6 pp.